

Ver en español abajo.

Night for Peace in Ukraine, March 13, 2022, in the Centro de Usos Múltiples in Vieques

The following are my personal beliefs about how to support an end to the war in Ukraine:

Russia must withdraw its troops from Ukraine immediately and stop killing and maiming the Ukrainian people.

All parties, including Russian and Ukrainian military forces, should stop bombing civilians.

There is no military solution to this conflict.

Only dialogue and negotiation will put an end to the violence. More weapons will not!

Diplomacy and dialogue will not work when some of the parties will not listen to the others without making conditions to that dialogue.

The US should fund adequate humanitarian aid to assist the Ukrainian refugees.

All countries must lay down their nuclear weapons, including the United States.

We must not demonize the people of Russia. We stand in solidarity with the peace movement of the Ukrainian and Russian people. Over 15 thousand people have been arrested while protesting in Russia.

Vieques wants peace for Ukraine and for all peoples.

We must oppose US invasions and US attacks on civilians, such as happened in Iraq, Afghanistan and Syria. And we must oppose the US funding of armaments currently used in Yemen and in Palestine.

We must be peace-loving people who love peace all the time and fight for justice for all people regardless of the color of their skin or their nationality.

The US must receive Ukrainian refugees and all refugees seeking asylum from violence at ALL of their borders. The violation of the rights of refugees at the US southern border must stop.

RUSSIA OUT OF UKRAINE NOW!

Kathy Gannett

www.justiceforvieques.org

For information on the US peace movement: www.codepink.org

For information on the PR peace movement: <http://madrescontrala guerra.blogspot.com/>

Noche por la Paz en Ucrania, 13 de marzo de 2022, en el Centro de Usos Múltiples en Vieques

Estas son mis creencias personales sobre cómo apoyar el fin de la guerra en Ucrania:

Rusia debe retirar sus tropas de Ucrania de inmediato y dejar de matar y mutilar al pueblo ucraniano.

Todas las partes, incluidas las fuerzas militares rusas y ucranianas, deben dejar de bombardear a los civiles.

No hay solución militar a este conflicto.

Solo el diálogo y la negociación pondrán fin a la violencia. ¡Más armas no lo harán!

La diplomacia y el diálogo no funcionarán mientras cualquiera de las partes no esté dispuesta a escuchar a las otras sin poner condiciones a ese diálogo.

Estados Unidos debería financiar ayudas humanitarias adecuadas para los refugiados ucranianos.

Todos los países, incluido Estados Unidos, deben deponer sus armas nucleares.

No debemos demonizar al pueblo de Rusia. Nos solidarizamos con el movimiento por la paz de los pueblos ucraniano y ruso. Más de 15 mil personas han sido arrestadas mientras protestaban en Rusia.

Vieques quiere la paz para Ucrania y para todos los pueblos.

Debemos oponernos a las invasiones estadounidenses y los ataques de Estados Unidos contra civiles, como sucedió en Irak, Afganistán y Siria. También debemos oponernos a la financiación estadounidense de los armamentos que se utilizan actualmente en Yemen y Palestina.

Debemos ser personas amantes de la paz que amen la paz todo el tiempo y luchen por la justicia para todas las personas sin importar el color de su piel o su nacionalidad.

Estados Unidos debe recibir a refugiados ucranianos y a todos los refugiados que busquen asilo para protegerse de la violencia en TODAS sus fronteras. La violación de los derechos de los refugiados en la frontera sur de Estados Unidos debe cesar.

¡RUSIA FUERA DE UCRANIA AHORA!

Kathy Gannett

www.justiceforvieques.org

Para información sobre el movimiento por la paz de Estados Unidos: www.codepink.org

Para información sobre el movimiento de paz de Puerto Rico: <http://madrescontrala guerra.blogspot.com>